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Särskilt yttrande 
§ 102 Beslut om antagande av detaljplan för bostäder och vård- och  
omsorgsboende vid Apelvägen  

Under senaste fullmäk5gesammanträdet hade Socialdemokraterna kunnat rädda BoAk5vts 
populära 55+ boende genom en annan beslutsordning. Det vägrade S göra vilket tvingade 
oss Moderater aF rösta avslag 5ll hela detaljplanen på Apelvägen trots aF vi står bakom den 
delen som berör BoAk5vt. Om vi hade röstat för BoAk5vts del hade det leF 5ll aF Socialde-
mokraternas förslag vunnit. Mötet var eF uppvisande av poli5kens absolut sämsta sida. 

Vi Moderater har försökt tala med Socialdemokraterna vid eF flertal 5llfällen och även varit 
öppna med hur vi ställer oss 5ll förslagen och hur vi kommer agera på mötet. Redan i no-
vember 2020 förstod alla som siFer i kommunfullmäk5ge aF Socialdemokraternas förslag 
inte hade en majoritet och trots det vägrade S aF kompromissa. Det är beklagligt och går nu 
ut över många seniorers dröm.  

S, MP och L har styrt kommunen i tre år och besluten om aF förbäFra Tyresövägen lyser 
ännu med sin frånvaro. Vi kan då inte bygga 170 + 55 lägenheter i Tyresö Strand. Framkom-
ligheten är idag under all kri5k. Redan 2018 lovade vi Moderater aF ingen byggstart skulle 
ske på Apelvägen innan Tyresövägen åtgärdats. Vi håller det löUet.  

AF växa som kommun handlar om så mycket mer än bara bostäder. Service i form av försko-
lor och skolor ska utvecklas i samma takt och med fortsaF hög kvalitet. Det rimmar då illa aF 
skolorna i Tyresö Strand redan idag är fulla. Skolorna har uppnåF sin absoluta maxkapacitet 
och styret har inte faFat några beslut för aF göra något åt deFa.  
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Det mest ansvarstagande, som vi Moderater står för, är aF se 5ll aF barnen som flyFar 5ll 
Strand har en närliggande skola aF gå i samt aF inte fler ska trängas på Tyresövägen för aF 
kunna ta sig 5ll siF arbete.  

Vi Moderater har lyssnat på Tyresöborna. Tyresö har växtvärk och byggtakten har varit  
alldeles för hög de senaste åren. Det vill vi ändra på och det här beslutet är eF steg i den 
riktningen. 

Anki Svensson (M)                
Opposi5onsråd      
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